
Overordnet til dagsorden:  

- Budget/Regnskab踀踁 

- Kontingent 踀踁 

- Kontingentregulering ift. om hvor meget ungdomsspillere træner 👍 

- Generalforsamling 踀踁 

Nyt fra formanden:  

Her kommer nyt fra formanden og dagsordenen til mødet på tirsdag. 

Ift cafeen deltog jeg i et brugermøde, og det korte og det lange er, at de har åbnet igen 
den 21.3, dog med reduceret åbningstider. De vil gerne have flere folk i butikken, til at 
købe dagens ret. De lever af dagens ret og selvom diverse klubber har brugt det 
undervejs, så savnes hverdagskunderne. Det blev også nævnt at mange klubber ikke 
synes de er tilgængelige nok. Jeg sender en mail med et referat, som kommer fra 
kommunen. Jeg fik nævnt at vi også gerne vil indgå i en dialog til at hvordan det kan 
blive bedre for dem. Det er mit klare indtryk, at det er sidste chance for nuværende 
setup. 
 
Jeg har booket timer til vores hold næste sæson. Samme tider som sidste gang. Vi må 
se om vores hold fordeling til den kommende sæson gør at vi skal indgå i en dialog med 
kommunen om tiderne. 
 
Jeg tænker meget skal omhandle generalforsamlingen den 29.4, og de vigtigste ting er, 
som sædvanligt, økonomi, økonomi og økonomi. 

- Ift. generalforsamlingen, skal vi melde ud hvornår det sker. Skal vi som klub byde 
på mere end øl/vand? Både for at inddrage for medlemmer og støtte cafeen? 

 
Budget til den kommende sæson. Herunder kan vi tale meget om trænerlønninger og 
træner besætning på både ungdom/senior. 
 
DGI: Spurgt om vi vil være med til opstart af noget for mindre børn 0-6 år?   
 
Udvalgene hvordan ser det ud: 
USU er i år: Per, Gitte, Christina, Michael og Camilla  

- Michael stopper i USU 

SSU er i år: Thomas O, Henrik Ole, Christina, Thomas Haack og Camilla. 

Christina og Camilla stopper i SSU, men Jonas og Signe træder ind i stedet. 

Thomas fremlægger budget vedr. trænere:  



Jeg vil også gerne lige up front flage en snak om seniortrænere for den kommende sæson. Vi 

har nemlig fået muligheden for at byde ind på en rigtig dygtig træner der har mange af de 

kvaliteter vi søger, og som kan tage NBK til det næste niveau ift. integreringen af 

ungdomsspillere på seniortræningen, højne niveauet på træningerne oma. Jeg sætter 

mange flere ord på det i morgen aften, men her kommer lidt tal for seniorafdelingen: 

● Ny Seniortræner: tirsdag kl. 19-21, 450 kr. i timen, august til marts = 27.000 
kr. 

● Torsdagstræner (intern): torsdag kl. 19-20.30, 150 kr. i timen, august til marts 
= 6.750 kr. 

● Voksenfjer (Henrik Ole): torsdag kl. 20.30-22, 250 kr. i timen, august til marts 
= 11.250 kr. 

● Voksenfjer hjælpetræner (intern): 150 kr. i timen, august til marts = 6.750 kr. 

I alt 51.750 kr. for senior i en sæson. Det er væsentligt billigere end hvad vi tidligere har 

brugt, og det er med vilje, da vi så forhåbentlig kan bruge mere på ungdomstræningen. 

Det er slet ikke sikkert, at vi kan få træneren vi snakker med, men jeg vil gerne vende jeres 

tanker ift. ovenstående budgetforslag. Derudover er der den store fordel, at han også vil 

kunne gå ind og tage enkelte ungdomstræninger, så vi også kan rykke os yderligere der. 

Derudover har jeg overvejet lidt nærmere ift. sponsorindtægter, og jeg er kommet frem til 

at mit bud bliver på mellem 10.000 kr. og 15.000 kr. i indtægter i 2025. Og vi har tidligere 

snakket om der var en mere der kunne være med i mit lille udvalg, og det vil jeg gerne sige 

ja til nu. 

Thomas knytter en kommentar til sit indledende skriv om Trænere:  

- Dialog med mulig træner for senior 
- Han er struktureret og seriøs, men også drevet af at ungdom og senior bliver 

bedre end det udgangspunkt, han starter med.  
- Det skal stå klokkeklart i “jobbeskrivelsen”, hvad vi efterspørger.  

Sponsere:  

- MTY mangler fortsat at spørge LE34.  
- Per melder sig på banen for at hjælpe Thomas 

- Se ind i om vi kan søge nogle fonde 
- Budgettere med 30.000 fra sponsorer.  

 

 

 



Forslag til kontingentstigning (skal på Generalforsamling):  

- Ungdom 100 medlemmer 
- Differentieringer i kontingentpris ift. mængden af træninger.  

- Fra 2 - 3 gange 
- Overvejelser ift. håndteringer af differentieringerne for 

betalingsdelen og ved f.eks. holdskift midt vejs i sæsonen.  
- USU Tanke ift. differentiering: 

- Nybegyndere   1200 kr (2 træninger af 1 t) 
- Konkurrence 1 1200 kr (2 træninger a 1 t og 1.5 t)    
- Konkurrence 2 1600 kr (2 træninger af 1.5 t)  
- Konkurrence 3 1800 kr (3 træninger + seniortræning) 

- Per: Fremfører at det bør overvejes om det giver mening at 
differentiere, hvis ikke der er så mange spillere på 
konkurrenceholdene. Skal det ikke sættes op for alle?  

- Skal det handle om differentiering eller om at få penge i 
kassen?   

- Thomas mfl.: Kan vi ikke gøre begge dele?, såsom  
- Konkurrence 1: og bredde: stiger til 1400 kr.  
- Konkurrence 2: stiger til 1500 kr.   
- Konkurrence 3: stiger til 1600 kr. 
- Potentiel merindkomst: 25.000 kr. 

- Senior 
- 2600 kr  
- Skal de stige?  

- Afventer med stigning 
- Veteraner 

- 500 kr. 
- Skal de stige? 

- Beslutning: Afventer med stigning  

Passivt kontingent 

- Samme som sidst  

Salg af fjerbolde:  

- Forventet: 1500 kr.  
- Solgt for 2000 kr. sidste år  

Modtaget årigt tilskud fra Tårnby kommune:  

- 66.008 kr. 

Trænere til ungdom/miniton:  

- Der blev debatteret budgetter og regnskab og udsender snarest budgettet for 
kommende sæson til medlemmerne. 



Miniton 

- Ingen nye tilmeldinger siden reklame på Facebook 
- Ergo ingen trænere 

- Betyder det at vi ikke skal gå i dialog med DGI om arrangementer for 
småbørn.   

- Beslutning: VI har ikke lyst til at droppe det, men vi har problemer med at 
finde folk til at varetage opgaven/tage teten  

- Formanden tager et kald med Katrine fra DGI om, hvad er muligt?  

 

Generalforsamling 

- Gitte står for indkøb til generalforsamling 
- drikkevarer og snacks 1500 kr.  
- Hvem er på valg? 

- Per, på genvalg, ønsker du at fortsætte som næstformand? Ja  
- Anders Andersen, ønsker du at genopstille? Ja  
- Mathias Youden, ønsker du at genopstille? Ja 

 


